
Intryck från BHRF:s årsmöte 5 april 2022 

Det var med stort intresse som jag såg fram mot att deltaga i årsmötet som representant för 
medlemsföreningen Klassbåtar. Som förberedelse hade jag laddat ner följande 7 bilagor i Pelle 
Brandts mail 22 mars Årsmöteshandlingar: 
220317Valberedningens förslag till styrelse i BHRF verksamhetsåret 2022.docx 
220322Dagordning för BHRF.docx 
Kopia av Budget 2014-2022.xlsx 
Balansrapport för BåtHistoriska RiksFörbundet20211231.docx 
Verksamhetsberättelse 2021.pdf 
Verksamhetsplan 2022.pdf 
Revisionsberättelse BHRF 2021.pdf 

Jag hade läst igenom alla 7 dokumenten och även kopierat dem till min mobil. I Valberedningens 
förslag hade jag noterat att Gunnar Carlsson avsagt sig återval, jag undrade varför. 

I BHRF:s stadgar gällande från 2019 som jag fick av Pelle Brandt efter vårt möte står i §15 Ärenden 
vid förbundsstämma vilka ärenden som skall förekomma. Efter §9 Revisorernas berättelse kommer 
§10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens medlemmar. I den utsända dagordningen har efter §9 
inskjutits som §10 Fråga om fastställande av balansräkning. Det innebär en omnumrering av alla 
följande ärenden fr o m §11 fråga om ansvarsfrihet … 

Mötet öppnades av Gunnar Carlsson (§1) och det konstaterades att mötet blivit behörigen 
sammankallat (§2) och röstlängd justerad (§3). 
§4 Till mötesordförande valdes Martin Pieto Beaulieu och till mötessekreterare Pelle Brandt. 
I övrigt följdes den utsända dagordningen fram till §13 Presentation av nya medlemmar. 
Om mötesordförande följt den utsända dagordningen skulle §14 Val av förbundsordförande på ett år 
följa. Då skulle sannolikt valberedningen föreslå Fredrik Lejonhuvud som ny förbundsordförande. Om 
inte mötesordförande ställde frågan Finns det ytterligare förslag hade troligen någon annan 
föreslagit Gunnar Carlsson. Då hade det blivit omröstning. Hur utfallet i så fall blivit har jag ingen 
uppfattning om. Själv skulle jag ha röstat för omval av tidigare ordförande. Mötesordförande kunde 
på en skärm presentera material i datorn han använde, bla  aktuella punkter i dagordningen. Genom 
att slå ihop §14 och§15 till en punkt Val styrelseordförande på ett år och styrelseledamöter på två år 
med växelverkan undveks eventuell omröstning i §14. Därmed blev det så att val till alla platser i 
styrelsen gjordes i samma omgång. En representant för Ångbåtsförening föreslog att Gunnar Carlsson 
även skulle väljas in i styrelsen men förslaget gick inte igenom. Mitt bestående intryck är att jag just 
bevittnat en regelvidrig kupp genomförd av mötesordförande Martin Pieto Beaulieu i maskopi med 
valberedningen. Martin har enligt verksamhetsberättelsen varit ledamot i styrelsen i två år och 
omvaldes på ytterligare två år. Efteråt hörde jag flera kommentarer om ojust behandling av Gunnar 
Carlsson. Den intressanta frågan är hur beslutet blev i §6 Fastställande av dagordningen. Blev det 
den utskickade dagordningen som fastställdes eller hur blev den annars. 

Täby 2022-04-25 

Gunnar Tidner, ordförande i föreningen Klassbåtar 


